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Interpellation av Per Carlberg (SD) ställd till Marie Åkesdotter (MP) 
rörande kommunens egna vägar och dess vinterunderhåll. 
 
Under vintern 2023/2024 har vi blivit allt för påminda om hur vägarna i Tyresö och då 
framförallt dess skick ser ut. Potthålen har blivit allt fler samtidigt som vägbanornas skick i 
regel försämrats avsevärt. Detta samtidigt som vittnesmål om hur lång tid det tar innan 
skadorna åtgärdas avlöser varandra. 

Det är uppenbart att styret under de senaste åren har prioriterat om från biltrafik till cykeltrafik 
men resultatet blir samtidigt att kollektivtrafik och utryckningsfordon drabbas. Något som är 
negativt för kommunen och dess invånare. 

Ett snabbt och effektivt vägunderhåll är viktigt inte bara för den generella framkomligheten 
utan skyddar även fordon från skador och minskar olycksrisken. 

Med anledning av ovanstående frågar jag därför Marie Åkesdotter (MP): 
• Inför nästa vinter undrar i om det finns någon plan för att snabbare hantera skador på 

vägbanorna orsakade av vinterns påverkan? 
 

• Om ingen sådan plan finns, kommer ni ta fram en sådan?  

 
Per Carlberg (SD) 

Gruppledare Kommunfullmäktige 

 

 

 

 

 


